
 

 

Småskärsuddsvägens Samfällighetsförening 

Protokoll från Styrelsemöte 2023.04.26   19.00 

www.smaskaruddsvagen.se 
Lokal: hemma hos Magnus Jonsson 
Närvarande: Magnus Jonsson ordf.  Gun-Britt Jonsson, kassör,                 

Jan Kaarle, sekreterare styrelseledamöter, Åke Bärling, Ulf Lundström, 

suppleanter Tommy Jonsson och ej närvarande Roger Klemo                                                      

 

1. Mötets öppnas. 

 

2. Genomgång av föregående årsmötesprotokoll.      

Ny dator inköpt där all föreningsdokumentation nu finns. 

 

3. Årsredovisning. Årsredovisningen innehåller rubrikerna: 

Verksamhetsberättelse, Resultaträkning, Balansräkning Finns 

framtagen,  läggs ut på hemsidan.   

 

4. Budget 

Kostnaderna för framförallt sandning  ökar kraftigt, Vi föreslår att 

andelsdebiteringen fortsättningsvis är 25:- per år för fritidsboende, 

och  50:- för permanentboende.    Beroende hur långt efter vägen 

man bor varierar andelarna från 1 till max 17 andelar.  Förslag till 

budget läggs ut på hemsidan. Debitering föreslås omfatta båda åren 

2023 och 2024.  

 

 

 

5. Årstämma.   Beslutades om års-stämma  i  Högsböle gamla skola        

Lördag den 20 maj, tillsammans med övriga föreningar:                          

kl 09.30-11.00 Småskärsuddens Samfällighetsförening.  

kl 12.00-13.00 Småskärsuddsvägens samfällighetsförening,                                         

kl. 13.00. Högsböleskiftets Samfällighetsföreningförening,           

Lokalen är bokad av Jan K 

Vi annonserar nu endast på vår hemsida, vilket är beslutat på två 

tidigare årsmöten, Stadgeändring är genomförd. 

 

6. Vi har kontaktat Länsstyrelsen angående hastighetsbegränsning till 

50 km/h, där erhållit beslut att vi får ej begränsa hastigheten med 

officiella skyltar. Vi föreslår att vi i stället sätter upp  blå 

hastihetskyltarna där man anmodar trafikanter att begränsa 

hastigheten till 50 km/h. Beslut tas på årsmötet. 

http://www.smaskaruddsvagen.se/


 

 

  

7. Förslag till kommande val vid årsmötet:  

Magnus Jonsson          ordf och hemsideansvarig                2 år 

Åke Bärling                  vice ordf.                                            1 år 

Tommy Jonsson           sekreterare                                        1 år 

Gun-Britt Jonsson       kassör                                                 2 år           

           Ulf Lundström             styrelseledamot                   vald för 1 år 

      Roger Klemo                Styrelsesuppleant                             1 år 

 Kerstin Löfgren           Styrelsesuppleant                             1 år 

           Håkan Almkvist          Revisor                                               1 år                                 

             Anders Lindmark       Revisor                                               1 år 

           Jan Kaarle                    Valberedningen och vägansvarig   1 år 

            Jan Nilsson                   Valberedningen                               1 år 

 

8. Magnus J kollar upp inköp av en billig bildkanon att använda vid 

föreningsmötena för alla tre föreningarna, kolla med 

Högsböleföreningen om dom samtycker. 

 

9. Vägfrågor. Uppmärkning av värmekablar förbättras. Skador vid 

nedgrävning av bredband, är åtgärdade av Pite Energi. Vi kommer 

att försöka samordna åtgärder för kommande uppstickande 

stenar/skador med avsikt att förbilliga lagningarna.  

 

10.  Mötet avslutas     Vid protokollet:   Jan Kaarle 

 


